
Schriftelijke vraag:
Vraagnummer: S-143

Datum indiening:

Onderwerp: Stationsomgeving Zetten-Andelst

Naam indiener: Aad Noordermeer

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:
In maart 2011 heeft de gemeente Overbetuwe ism de stadsregio Arnhem Nijmegen de 
knooppuntnotitie Zetten-Andelst opgesteld met als actiepunt voor de korte termijn “realiseren 
van een verkeersveilige situatie bij het kruispunt van de N836 (Wageningsestraat) en de 
spoorwegovergang bij station Zetten-Andelst”.
In mei 2012 verscheen de discussienotitie stationsomgeving Zetten-Andelst en op 11 
september 2012 werd op de politieke avond deze discussienotitie c.q. de ontwikkelvisie 
besproken. Hierbij is de optie aan de orde geweest van een rotonde op de hoek van de 
Verbindingsweg-Wageningsestraat (zie bijlage met mogelijke locatie rotonde in pdf ).

Vragen:
1. Heeft het College kennis genomen van het feit dat het Rijksvastgoed en –

ontwikkelingsbedrijf (RVOB) voor een perceel grond inclusief toegangsweg, gelegen 
aan de Spoorstraat/Wateringsestraat te Herveld is gestart om te komen tot een 
verkoop bij openbare inschrijving per 15 mei 20131?

2. Deelt het College de mening van de CDA-fractie dat een deel van dit perceel nodig is 
om d.m.v. een rotonde een verkeersveilige situatie te realiseren (aansluitend bij de 
knooppuntennotitie van maart 2011 en bij wat is besproken in het Ronde Tafel 
Gesprek over de ontwikkelvisie stationsomgeving Zetten-Andelst op 11 september 
2012)? Zo ja, welke communicatie heeft hierover met de RVOB plaatsgevonden? Zo 
nee, waarom niet?

3. Heeft de gemeente sinds maart 2011 bezien hoe de gemeente inzake de 
ontwikkelvisie stationsomgeving Zetten-Andelst tijdig in de positie gebracht kon 
worden om via de Wet voorkeursrecht gemeenten zeker te stellen dat de voor de 
infrastructuur/het casco benodigde grond eerst aan de gemeente moet worden 
aangeboden? Zo ja, welke stappen zijn hiertoe gezet? Zo nee, waarom niet?

4. Welke mogelijkheden ziet het College nu om te zorgen dat de (in elk geval door de 
CDA-fractie gewenste) optie van een rotonde op deze plek niet wordt geblokkeerd 
door een ongewenste ontwikkeling op genoemd perceel?

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:

1http://www.rvob.nl/producten_en_diensten/verkoop/te_koop/te_koop__perceel_grond__inclusief_toeg  
angsweg_te_herveld
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